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Rada Miejska w Pleszewie 

Protokół nr II/2024 

 

II sesja w dniu 5 czerwca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 5 czerwca 2024 r. o godz. 8:00, a zakończono o godz. 8:12 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Wiesława Gil 

4. Adela Grala-Kałużna 

5. Małgorzata Grzechowiak 

6. Piotr Hartleb 

7. Elżbieta Hyla 

8. Błażej Kaczmarek 

9. Tomasz Klak 

10. Piotr Kusiakiewicz 

11. Maciej Ładziński 

12. Kinga Melka 

13. Adrian Michalak 

14. Jan Noskowski 

15. Anita Szczepaniak 

16. Konrad Świderski 

17. Katarzyna Trawińska 

18. Małgorzata Walendowska 

19. Sebastian Wasielewski 

20. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu.  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia II sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Błażej Kaczmarek, który stwierdził, że na sali 

znajduje się 16 radnych, czyli Rada jest władna do podejmowania uchwał. Przewodniczący przywitał 

wszystkich zebranych. Sesja jest nadzwyczajna zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata  

2024– 2039, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024. 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dariusz Dryjański, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Kinga Melka, Adrian Michalak, Jan Noskowski, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Walendowska, Sebastian Wasielewski 

NIEOBECNI (4) 

Renata Garsztka, Maciej Ładziński, Anita Szczepaniak, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039, 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek omówił dwie uchwały jednocześnie. W WPF-ie dokonujemy zmian dotyczących 

przesunięć finansów na dwie inwestycje dotyczące naszych wodociągów, w ramach poprawy systemu 

zaopatrzenia w wodę w gminie Pleszew - etap II i poprawa systemu zaopatrzenia w wodę w gminie Pleszew - 

etap II i III. Są to inwestycje dofinansowywane ze źródeł rządowych i w związku z powyższym musimy się 

trzymać harmonogramów. W tej chwili mamy pełne kosztorysy i jesteśmy przygotowani do przetargów. Po 

analizie stwierdzono, że pierwsza inwestycja zakończy się jednak 2026 r., w związku z powyższym konieczne 

są przesunięcia środków.  

Z roku budżetowego 2024 r. przesuwamy 144.060 zł, natomiast z 2025 r. 3.943.940 zł. Na drugie zadanie  

z 2024 r. przesuwamy 226.360 zł, a z 2026 r. 1.402.000 zł. Łączne nakłady finansowe na jedno i drugie zadanie 

są tożsame. W ramach tych zadań zostaną wykonane nowe zabudowania na stacji wodociągowej na ul. 

Kaliskiej. Budynki, które są na dzień dzisiejszy, zostaną rozebrane. Docelowo PK ma zamiar pobudować dwa 

nowe zbiorniki na wodę, a te które są od lat 70-tych zostaną zburzone. Dalsze ich remontowanie i renowacja 

jest nieekonomiczna. Łączna wartość inwestycji, to prawie 26.000.000 zł. Na pierwsze zadanie mamy prawie 

8.000.000 zł dofinansowania, a na drugie prawie 10.000.000 zł. 

Ponadto dokładamy do budżetu jedną pozycję, ponieważ otrzymaliśmy zawiadomienia Wojewody 

Wielkopolskiego zwiększające dochody bieżące o kwotę 343.057,19 zł z przeznaczeniem na finansowanie 

zadań oświatowych, wyposażenie szkół w podręczniki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady P. Kusiakiewicz zapytał o odwiert próbny, który wykonano i nie do końca był 

udany. Nie udało się natrafić na znaczące pokłady wody. Czy będziemy to dalej kontynuować, czy miało to 

być realizowane z tych środków? 

 

Radny T. Klak zapytał, skąd otrzymaliśmy dofinansowanie i w jakim okresie? 

 

Radna A. Grala-Kałużna zapytała, czy na stacji będą pomieszczenia administracyjne oraz czy w tych środkach 

są pieniądze na nowe ujęcia wody, bądź stare do poprawienia? 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek odpowiedział, że odwiert nie udał, nie była odpowiednia ilość wody, którą 

można było za pomocą odwiertu pobierać. Trwają poszukiwania innych miejsc, geolog dalej pracuje. Nie 

jesteśmy w stanie podać szczegółów, prace są w toku. 

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że odwiert nie był udany, ale istotnie zwiększono o ponad 50% - 70% 

wydajność studni w Tursku, jeżeli chodzi o wodę nie ma problemu. Wydajność dwóch studni jest 

zdecydowanie większa. 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek odpowiedział, że dofinansowanie pochodzi z Polskiego Ładu. Zapewnienie  

o otrzymaniu środków dostaliśmy w ubiegłym roku, a środki otrzymamy po wykonaniu zadania i będą one 

finansowane bezpośrednio z puli rządowej, z BGK. W inwestycji, która  będzie prowadzona na wodociągach 

oprócz tego, że powstanie całkowicie nowa stacja pomp, główna stacja pomp pompujących wodę na teren 

MiG Pleszew, to również będą pomieszczenia biurowe, czyli tak, jak dzisiaj całe zaplecze techniczne zakładu 
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wodociągów, łącznie z garażami, wiatami, magazynami sprzętu i potrzebnych materiałów do prac 

remontowych. W ramach tych pieniędzy nie ma środków na nowe ujęcia wody. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dariusz Dryjański, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Kinga Melka, Adrian Michalak, Jan Noskowski, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Walendowska, Sebastian Wasielewski 

NIEOBECNI (4) 

Renata Garsztka, Maciej Ładziński, Anita Szczepaniak, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr II/5/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pleszew na lata 2024– 2039. 

 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024, 

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Dariusz Dryjański, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Kinga Melka, Adrian Michalak, Jan Noskowski, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Walendowska, Sebastian Wasielewski 

NIEOBECNI (4) 

Renata Garsztka, Maciej Ładziński, Anita Szczepaniak, Małgorzata Wysocka-Balcerek 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr II/6/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na 

rok 2024. 

 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady B. Kaczmarek zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała:                                                                                             Przewodniczący Rady: 

Paulina Tecław                                                                                  Błażej Kaczmarek  
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Wykaz załączników 

 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej. 

 


